
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

FRÅGA TILL KATARINA NYBERG FINN (S) OM 
TILLVARATAGANDE AV MEDBORGARDIALOGEN I TORVALLA 

2020 hade vi en politiskarbetsgrupp samt tjänstekvinna som tog in fakta i de 
senaste årens utredningar kring primärvården, Östersunds kommuns 
stadsutvecklings-planering och Hälsovalet. 

Resultatet av arbetsgruppens arbete var bl a att en hälsocentral i Torvalla 
behövs. Mycket av underlaget till beslutet fick vi genom Östersunds kommun. 

Tillgänglighet är en viktig del inom hälso- och sjukvård. 
Då jag deltog på medborgardialogen i Torvalla centrum i höstas så framkom olika 
önskemål kring tillgänglighet. Boende i området vet inte var de ska vända sig 
utifrån sin ohälsa eller sjukdom. Det finns ett behov av att ha en väg in i hälso- 
och sjukvården. 

 

Med fråga är: 

Hur kommer den nya hälsocentralen i Torvalla att bemöta behovet av ”en väg in”? 

 

 

 

Cristine Persson 

Centerpartiet 
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